
EL RIVER JA ÉS A LEB PLATA  >>

Bones perspectives a l’horitzó per
al BC River Andorra. Això al-
menys és el que es desprèn de les
paraules, ahir, del candidat a cap
de Govern més votat, Jaume Bar-
tumeu, en el programa El matina-

ri d’Andorra 7 Ràdio. Bartumeu,
que dissabte va assistir en directe
al partit contra el Mazar rón Bas-
ket, va assegurar ahir que “en la
trobada que vam tenir abans de
les eleccions amb Gorka Aixàs
vam parlar d’unes xifres, crec re-
cordar que eren uns 300.000 eu-
ros, per jugar a plata i crec que
aquesta quantitat és assumible. El
que no podem fer ara que hem
arribat aquí és dir que no podem
continuar perquè ens falten uns
quants diners, i crec que els po-
drem trobar entre els patrocina-
dors i el Govern”.

El líder del PS va recordar l’eta-
pa a l’ACB i va explicar que “els
que hem viscut altres èpoques del
BC Andorra com a públic sabem
que el Principat necessita l’esport
per donar cohesió social i per fer
compartir un objectiu de país
més enllà de la política que de-
fensem uns i altres. La realitat diu
que com més alt està un club més
afició atreu, i penso que seria una
barbaritat que no ens asseguem
per trobar una solució a la qüestió
econòmica”. Bartumeu reconeix
que “la situació de les finances
públiques no està per a gaires ale-
gries i la situació econòmica glo-
bal tampoc no ajuda, però estem
parlant de quantitats que en un
pressupost com el del nostre país
es poden trobar en un o altre lloc.
A més, s’ha de parlar amb els pa-
trocinadors i estic convençut que
els trobarem”.

GORKA AIXÀS, SATISFET
Després de sentir les esperança-
dores paraules de Jaume Bartu-
meu, el president del River An-
dor ra, Gorka Aixàs, va assegurar
que “m’encoratgen molt les pa-
raules que ha dit i em fan ser opti-
mista per intentar aconseguir els
diners que ens calen. Quants són?
Crec que hauríem de tenir un
pressupost final que estaria entre
els 450.000 i els 500.000 euros si es
manté la idea actual de la federa-
ció de fer dos grups de LEB plata,
ja que els desplaçaments serien
més assequibles”. Aixàs va voler
agrair la presència de Bartumeu

dissabte a la graderia del Joan
Alay, perquè “aquest era un dels
objectius que buscàvem quan
vam demanar acollir la fase d’as-
cens. A vegades si no ho vius en
directe no t’adones de la magni-
tud que pot arribar a tenir pujar de
categoria i, d’aquesta manera, tant
les institucions com els patrocina-
dors en són més conscients”. 

El president del River, a banda
de destacar el gran paper dels ju-
gadors durant la temporada, va
insistir en la importància de la fei-
na del tècnic, Joan Carles Pié. “Per
a la junta, el treball que ha fet en
les dues temporades que fa que és
a la banqueta ha estat excel·lent.
No només ha demostrat ser un
bon entrenador, sinó que jo tam-
bé en destacaria el seu vessant
personal. Si podem estar final-
ment a la LEB plata, que confio
fermament que així sigui, enge-
garem un projecte nou i engres-
cador”. 

El candidat a cap de Govern més votat veu “assumible” aconseguir els prop de 300.000 euros extra que
necessita el club per jugar a la nova categoriaTDestaca que l’esport d’elit afavoreix la cohesió social 
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FUTBOL36 Iniesta i Henry
estan a punt per
jugar la final de
la Champions
demà a Roma

“L’esport ajuda a la
cohesió social i ja ho
vam veure en altres
èpoques del bàsquet”

“M’encoratgen molt
les paraules del senyor
Bartumeu i em fan 
ser més optimista”

PRESIDENT BC RIVER ANDORRA

“El que no podem fer
ara és dir que no
podem continuar per
falta de diners”

CANDIDAT A CAP DE GOVERN MÉS VOTAT

QUÈ HAN DIT

Joan Carles Pié ja
pensa en el River
Andorra de la tempo-
rada vinent, tot i que
encara no ha tancat
la seva continuïtat.
“Nosaltres esperem
que segueixi”, va
apuntar ahir el presi-
dent del club, Gorka
Aixàs. Pié reconeix
que si l’equip ha-
gués pujat a LEB
bronze “hauria tingut
un problema, perquè
no em motivava
gens aquesta cate-
goria. Ara és dife-

rent. Hem ascendit
a la tercera catego-
ria i és atraient en-
trenar aquí, en un
club que considero
com casa meva i 
un equip que m’a-
precio. De tota ma-
nera m’ho he de
pensar bé”.

Sobre els possi-
bles canvis a la
plantilla, el tècnic va
explicar que “s’hau-
rien de fer pocs re-
tocs i reforçar algu-
nes posicions, però
no crec que s’hagi

de variar exces siva-
ment. A la lligueta
s’ha demostrat que
aquest bloc de gent
ha sabut competir
molt bé. El que sí
que haurem de ser
és molt intel·ligents
per encertar en el ti-
pus de jugador que
es porta”. Qüestio-
nat sobre si havia
fet una llista de futu-
ribles, Pié va ser ta-
xatiu: “No. Hi ha
molts passos previs
per fer abans de
pensar a fitxar.”

el futur equip

PIÉ PREVEU FER “PETITS RETOCS” 


